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Aanleiding 

In de gezamenlijke commissievergadering van 28 oktober is aan de orde geweest dat de raad graag meer 

controle wil krijgen en meer kaders mee wil geven over investeringen. In dat verband werd de eenmalige impuls 

voor het Lage Bergse Bos van € 1,45 mln ervaren als dat dit voor de raad uit de lucht kwam vallen. Daarop heeft 

de wethouder een brief toegezegd met een uitleg op de 1,45 miljoen investering voor het Lage Bergse Bos uit 

de incidentele middelen. Vrijdag 30 oktober is de brief van het college ontvangen en door de griffie in IBabs 

geplaatst.  

 

Analyse en tijdlijn. 

Het in de begroting voorgestelde bedrag is aanzienlijk, en het is voor de raad begrijpelijkerwijs niet meer 

duidelijk hoe in de afgelopen tijd de communicatie hierover richting de raad is verlopen. De griffie heeft een 

analyse gemaakt van het proces van informatievoorziening over de financiën voor een kwaliteitsimpuls van het 

Lage Bergse Bos, uitmondend in de presentatie van het bedrag van 1,45 mio in de voorliggende begroting. 

Omdat wij menen dat deze info nuttig kan zijn voor de raad, delen wij hierbij de onderstaande tijdlijn. 

 

 

Brief van 17 april van het recreatieschap aan de raad (bij overzicht ingekomen stukken aan de raad van 28 mei 

2020) 

 

Op basis van het Definitief Ontwerp worden de kosten voor de realisatie van de kwaliteitsimpuls geraamd 

op € 9,2 miljoen. Een deel van de kosten kan gedekt kan worden vanuit middelen die het recreatieschap 

beschikbaar heeft. Voor een belangrijk deel van de investeringen zijn wij echter nog op zoek naar 

financieringsmogelijkheden. Op dit moment wordt een uitvoeringsprogramma opgesteld waarin planning, 

investeringen en financiering samen komen. Dit uitvoeringsprogramma willen wij op 6 juli a.s. voorleggen 

aan het Algemeen Bestuur van het recreatieschap. Na vaststelling zullen wij u meer inhoudelijk 

informeren over de plannen. 

 

 

Raad VP 18 juni, bespreking programmabegroting recreatieschap 

Uit programmabegroting recreatieschap:  

Kwaliteitsimpuls Lage Bergse Bos In december 2019 is het definitief ontwerp gereedgekomen op basis van het 

door het bestuur gekozen ambitieniveau. De raming voor dit ontwerp komt uit op € 9,3 mln. In 2020 is het 

ontwerp vastgesteld door het bestuur en gedeeld met de stakeholders en omgeving. In vervolg op het ontwerp 

wordt in 2020 de financieringsopgave uitgewerkt naar een financieringsplan en de uitvoeringsagenda. In deze 

plannen is de reeds toegezegde € 2,2 mln (€ 2,5 mln minus € 0,3 mln ontwerp/participatie) verwerkt. Na 

vaststelling wordt naar verwachting in 2021 gestart met de uitvoering 

 

Toelichting van wethouder: 

Er is een ontwikkelplan ontwikkeld met een hoge ambitie. Die ambitie stijgt boven de financiële middelen op 

dit moment uit van het recreatieschap. Daar wordt door het recreatieschap op dit moment nagedacht hoe wij 

de financiering van de ambities die geuit zijn door allerlei tafels die bij elkaar gekomen zijn, hoe we die kunnen 

realiseren. Dat is een beetje de vraag die nu verwoord is in deze programmabegroting, zoals we dat als DB 

hebben vastgesteld en ook bij u voor ligt. Dus er wordt gezocht naar extra financiering om het ambitieniveau in 

het kwaliteitsimpuls Lage Bergse Bos gefinancierd te krijgen. Ik heb in een eerdere commissievergadering al 

aangegeven, de commissie ruimte, dat het nogal een opgave is. We kijken ook voor Europese subsidies, 

provincie, maar we sluiten niet uit, als we echt die ambitie willen hebben, die kwaliteitsimpuls, zoals we dat 

met elkaar beogen, dat er misschien ook weleens een keer incidenteel geld gevraagd gaat worden aan de 

gemeente. Dat is feitelijk wat hier staat. Dan uiteraard zijn de gemeenten Zuidplas, Rotterdam en 

Lansingerland aan de beurt om daar een visie en mening over te geven en wellicht hopelijk budget voor vrij te 

geven voor zover dat nodig is. 

 



Begrotingsdocument naar de raad, d.d. 2 oktober  

Bijdrage aanpassing Lage Bergse Bos: €1.450.000 hogere lasten: 

We doen in 2021 een eenmalige extra bijdrage aan het recreatieschap Rottemeren voor een grootschalige 

kwaliteitsimpuls van het Lage Bergse Bos. 

 

 

Gezamenlijke cie. begroting d.d. 28 oktober 

Toelichting van de wethouder op de vraag van CDA dat de 1,45 miljoen als verrassing kwam in de begroting. Er 

is een brief naar u gekomen, dat was in april, van het recreatieschap, waarin het plan uit de doeken werd 

gedaan. Het definitieve ontwerp en ook het totale prijskaartje van meer dan € 9 mln. Op diverse momenten is 

het ook genoemd door collega Fortuyn. Tegelijkertijd snap ik dat u het ervaart als een beperkte 

informatievoorziening voor iets waar veel geld mee gemoeid is, anderhalf miljoen investering in het Lage Bergse 

Bos. Het is ook een grote duurzame investering overigens. Ik stel ook voor, dat we daar in de commissie op door 

gaan. Ik heb een brief in de pijplijn, die kan ik u morgen sturen, die wil ik morgen gaan sturen, met meer 

detail. Vervolgens spreek ik er graag nader over met u. Het is ook een meerjaren project immers, dus ik snap 

uw belangstelling. Ik wil u ook graag gelegenheid geven uw invloed daarop uit te oefenen. 

 

De concrete vraag over het Lage Bergse Bos, waar ik mee bezig was, daarbij wil ik nog even benoemen: 

uiteindelijk is dat een investering met een multiplier. Rotterdam, wiens grondgebied het niet is, zoals u weet, 

het Bergse Bos, heeft een voorstel gedaan aan hun raad om € 4mln uit te trekken voor een upgrade van het 

Bergse Bos en kijkt ook wel naar Lansingerland daarvoor, dat wij ook een goede duit in het zakje doen. 

Uiteindelijk zouden wij, als we hier mee doorgaan een bijdrage leveren van € 1,5 mln en daarmee een 

investering van meer dan € 9 mln uitlokken. Dat is een mooie multiplier. 

 

 

Brief d.d. 28 oktober van recreatieschap aan college 

Recreatieschap Rottemeren willen u daarom verzoeken om naast uw reguliere deelnemersbijdrage een 

incidentele financiële bijdrage te leveren aan de kwaliteitsimpuls. Onderstaand lichten wij ons verzoek nader 

toe. 

Financieringsstrategie 

De realisatiekosten van het ontwerp voor de Kwaliteitsimpuls Lage Bergse Bos bedragen 9,2 miljoen. Een deel 

van de kosten, namelijk 3,7 miljoen, is inmiddels gedekt. Wij zoeken nog aanvullende dekking voor een bedrag 

van bijna 5,5 miljoen. Wij hebben samen met gemeente Rotterdam onderzoek verricht naar mogelijke 

(Europese) subsidies en andere bijdragen. Vooralsnog heeft dit nog niet tot resultaten geleid, maar wij 

verwachten dat de kans om andere partijen aan de kwaliteitsimpuls te binden toeneemt indien het 

recreatieschap en haar deelnemers hun aandeel in de totale financiering kunnen vergroten 

 

Daarom verzoeken wij u als deelnemers van het recreatieschap een incidentele financiële bijdrage beschikbaar 

te stellen om de Kwaliteitsimpuls Lage Bergse Bos volledig en goed uit te kunnen voeren. Daarbij vragen wij u 

om een voorstel te doen voor de hoogte van uw bijdrage en de condities waaronder u bereid bent deze 

beschikbaar te stellen zodat wij aan de hand daarvan nadere afspraken met u kunnen maken en vastleggen. 

 

 

Brief van college aan de raad d.d. 29 oktober 

Financiën 

Zoals het Recreatieschap aangeeft, is er onvoldoende budget om de kwaliteitsimpuls volledig te kunnen 

uitvoeren. Vandaar het verzoek aan de deelnemende gemeenten om een incidentele bijdrage te leveren. Als 

college onderschrijven we het belang van een kwalitatief hoogwaardig Lage Bergse Bos en adviseren we de 

gemeenteraad om in te stemmen met een incidentele bijdrage van 1,45 miljoen. Dit bedrag hebben we in de 

begroting van 2021 opgenomen. De gemeente Rotterdam is voornemens 4,0 miljoen bij te dragen. Dit wordt in 

Rotterdam eveneens via de begroting georganiseerd. Ook de gemeente Zuidplas is voornemens een bijdrage te 

geven passend bij het belang van Zuidplas. Hiermee spreekt ze haar commitment uit aan de gehele Rottemeren 

ondanks dat de inwoners uit Zuidplas minder intensief/frequent gebruik maken van het Lage Bergse Bos. Deze 

geste waarderen we zeer. 


